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* 1דף מס':    

 02/08/2020תאריך הישיבה: 

 10מס' חברי ועד ההנהלה: 

 גולדברג. אלוןאביב כהנא, יגאל קליין, דותן אבירם, שלומי גרבר, יעל דוידוב, המשתתפים:  שמות
 .ניצן סולומון ,גל אורן ,יובל שינדלר, יאורי אגוז חסרים:
 מוזמן: 
 .מזכיר האגודה –זאב פקציארז : ף קבועמשתת

              
  : סדר היום של הישיבה

 י על התפטרותו מחברות בוועד.זהודעת אורי אגו .1
 .דיווח של פגישת תאום ראשונה של צוותי מזכירות קיבוץ עם וועד האגודה .2
 .. בצוע חציון ראשון2020תקציב אגודה  .3
 מחסומים לאזור בתי ילדים. .4
 נוער בעבודה. כרגע בגינון. מוזמן מוטי דהן.שיתוף  .5

 
                 דיון והחלטות:

  על התפטרותו מחברות בוועד. יזהודעת אורי אגו.  1

יעל הודיעה על התפטרותו של אורי אגוזי מחברותו כחבר וועד האגודה. אורי הסביר שלא יכול 
 קהילה שונים.כרגע להמשיך בוועד ומעדיף כרגע להקצות את מרצו בתחומי 

 
חברי הוועד מצטערים לשמוע, מכבדים את רצונו של אורי מודים לו מאוד על עבודתו  החלטה:

הועלתה שאלת הוספת חבר וועד  במהלך תקופת כהונתו בוועד וכמובן מאחלים לו הצלחה.
חברים  5בוועד חייבים להיות לא פחות מ  נוסף במקומו של אורי היות ועל פי תקנון האגודה

. הנושא ידון שוב בישיבה נוספת. בכל מקרה, חייב להיות חבר וועד שיהיה 9א אורי יש ולל
 ממונה על תיק התרבות, אותו החזיק אורי.

 
 דיווח של פגישת תאום ראשונה של צוותי מזכירות קיבוץ עם וועד האגודה. .2

 
הערב התקיימה הפגישה הראשונה בהשתתפות זאבי ועידן לפידות ממזכירות הקיבוץ ויעל, דותן, 

באווירה טובה מאוד וכולנו דיברנו על הצורך  . הפגישה הייתההאגודהוועד אלון וזאב כנציגי 
 שלושה. –בקיומן באופן סדיר, אחת לשבועיים 

לידי האגודה / הוועד המקומי, כמו  ועלה נושא העברת ניהול המגרש המקורהבמהלך הישיבה ה
. המועצה הציעה שהחלפת הרצפה ₪ 190,000גם הצורך בהחלפת הרצפה, פרויקט שעלותו כ 

י. עידן וזאבי אמרו שהנושא יועלה תמומן בחלקים שווים, מועצה, קיבוץ )בעל הנכס( וועד מקומ
 במזכירות.וייבדק 

 
            . בצוע חציון ראשון.2020תקציב אגודה  .3

, עקב אירוע קורונה במדינה, ישנן סעיפי 2020ראשון של תקציב זאב הציג את בצוע חציון 
 תקציב שטרם נוצלו, בעיקר בסעיף תרבות.
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 * 2דף מס':                                                                                                                                                         

 
תקציב למטרות קהילתיות וקידום נושאים שבתקציב רגיל  הועלו מספר הצעות לנתב החלטה:

 נוספות.הצעות כוונה לפנות לציבור לשיתוף והבאת רעיונות ולבצע. יש היינו מתקשים 
 

 מחסומים לאזור בתי ילדים.  .4
מספר תושבים פנו לאגודה בבקשה לבטל את סגירת המחסומים לאזור בתי הילדים, 

מקשה ולא מחזק את הבטיחות מפני  המחסום הסגורלפחות בשעות הבוקר. לטענתם 
 שהורים ממתינים שהמחסום ייפתח על ידי נהג שיוצא ונכנסים.

 
, שעות 15.45-16.30ובין  7.45-8.30הצבת המחסומים נועדה למנוע כניסת רכבים בין  החלטה:

בנוהל הקיים  פתוח את שנת הלימודיםהוחלט לוחזרה של הילדים למסגרות ולבית.  הגעה
 .ון את הנושא שובלבחובמקביל 

 
 מוזמן מוטי דהן. -עבודת נוער בגינון נוער  פרויקט .5

פיילוט של העסקת בני נוער בתשלום  מוטי דהן, חבר פורום גינון וגנן מקצועי, הציג תכנית
סיון בהעסקת בני נוער בגינון בעיריית ילמוטי נ .בתקופת החופש בפרויקטים נדרשים בגינון

העצמה,  תלחווייאשדוד ולדבריו בני הנוער אשר מקבלים את האפשרות לעבוד בגינון זוכים 
במסגרת מסודרת של  לקיחת אחריות, התנסות בעבודה עם כלי עבודה וכלים מכניים. יש צורך

 גינון וניקיון. ב ך,ונהעסקה, כולל תלושי משכורת. לאגודה יש אפשרות להעסיק נוער בחי
להשתלב בעבודה מקומית לפי הדרישה והצורך. שלנו לאפשר לבני הנוער  הרעיון הכללי, הוא

שכל בן/ת נוער שיועסק על ידי האגודה בעבודות יזומות בשכר, יתרום גם שעות  עלתה האפשרות
 .טלקהילה בהתנדבות, אבל על זה נדבר לאחר שנבחן את תוצאת הפיילו

 
 15,000₪ומוכן להקצות לנושא סכום של  האגודה רואה את הצעה באופן חיובי וועד החלטה:

לאפשר לכמה שיותר בני  הוועד מבקששיעבוד במהלך חודשים אוגוסט וספטמבר.  טלבצוע פיילו
שעות. התקציב מיועד לא רק  15להשתתף, כך שכל אחד יוכל לעבוד כ  15ובנות נוער מגיל 

מוטי '. התקציב ינוהל על ידי 'בודה וכויוד עבודה, בגדי עלתשלום שכ"ע, אלא גם לרכישת צ
תתקיים ישיבה לבדיקת כל , עוד השבוע 9/8מטרה להתחיל בניסוי כבר בה. זאב בהשגחתו

אסא , אביב כ., מיכל דהןדביר, הנושא על ידי כל הגורמים הרלוונטיים כרגע, מוטי דהן, אבנר 
  וזאב. 

לחבר ולרכז את נושא עבודת בנוער בתשלום ובהתנדבות  במידה והפרויקט יצליח הוועד ממליץ
)שעות שהתלמידים מחויבים להתנדב למען הקהילה מטעם בית הספר( אצל רכז החטיבה 
הבוגרת שלנו. זאת בכדי שתהיה המשכיות ובני הנוער שלנו יקבלו מענה לשעות התנדבות 

 .בקהילה ובמידת הצורך ואפשרות גם עבודות בתשלום לא רק בגינון
. בהצלחה 101כפי שנכתב קודם, על מנת שנער/ה יועסקו, יהיה עליהם למלא אישור רפואי וטופס 

 .שלנו האגודה לנוער ןשיתוף נוסף בי, בתקווה שנוכל לראות זאת גם כלמיזם
 בהצלחה !!!!!

 
                     נרשם על ידי זאב

 
 


